
 Gymnázium Brno-Řečkovice, příspěvková organizace 
 adresa: Terezy Novákové 2, 621 00 Brno, tel.: 541 225 411, fax: 541 226 132, e-mail: skola@gyrec.cz  
  
 
 

Přijímací řízení 2021 
Odpovědi na nejčastější otázky 

 
 
Den otevřených dveří 10. února 2021 byl organizován distanční formou. Na webových stránkách 
www.gyrec.cz je opublikována řada dokumentů, které informují o škole a o průběhu přijímacího 
řízení. Během online besedy s ředitelem školy zazněly některé dotazy vícekrát. Zde je 
(přeformulované) uvádíme včetně odpovědí. 
Nenajdete-li zde odpověď na svou otázku, obraťte se na nás e-mailem (skola@gyrec.cz, 
krupka@gyrec.cz) nebo zatelefonujte (541 225 411). Tento dokument budeme případně doplňovat. 
 
 
 
Škola neuvedla na přihlášce potvrzení soutěží 
Otázka: Od školy jsme dostali přihlášku s vyplněnou zadní stranou v kolonkách s vysvědčením, ale 
sloupec, do kterého požadujete vyplnit informace o účasti v soutěžích, je prázdný. Jak máme v 
tomto případě postupovat? 

Odpověď: Možnost uvést informace o soutěžích do přihlášky jsme mysleli jako možnost a jako 
zjednodušení celého procesu. Nyní ale vidíme, že může dojít k situaci, kterou popisujete. Přijmeme 
informace o účasti v soutěžích jakoukoli formou – můžete je na přihlášku dopsat (připojte pak svůj 
podpis), může jít o samostatnou přílohu (rovněž s Vaším podpisem), můžete doložit i diplomy či 
výsledkové listiny, pokud je máte k dispozici. Informace, které nebudou potvrzeny školou, budeme 
na školách telefonicky ověřovat. 
 
 
Dvě přihlášky na jednu školu 
Otázka: Když má uchazeč zájem pouze o jedinou školu, jak má postupovat, aby měl možnost dvou 
pokusů u jednotné přijímací zkoušky? Může tuto vybranou školu vypsat na oba řádky přihlášky? 
Odpověď: Bude-li na přihlášce vypsána jen jedna škola, byť na obou řádcích, bude uchazeč skládat 
jednotnou zkoušku na této škole pouze jedenkrát. Proto je nutné podat přihlášku na jinou školu, i 
když jen proto, že na ní bude absolvován druhý pokus při skládání jednotné přijímací zkoušky. Na 
případné přijetí na tuto školu není třeba reflektovat. 
 
 
Preferovaná škola, který termín je výhodnější? 
Otázka: Výrazně preferujeme jednu ze dvou škol, kterou budeme vypisovat na přihlášce. Který 
termín je lepší zvolit pro preferovanou školu? 

Odpověď: Na tuto otázku nemáme jednoznačnou odpověď. Na první z termínů jdou žáci odpočatí a 
většinou se těší, ale jdou "do neznáma". Možná jsou klidnější, protože mají před sebou ještě další 
pokus. Na druhý termín půjdou již se zkušeností z předchozího dne, ale možná trošku unavení. 
Navíc v případě, že se jim zkouška v prvním termínu nepodaří podle jejich představ, tak budou i 
více nervózní. Podle našich statistik není pro přijetí termín nijak určující. 
 
 



Termín školní přijímací zkoušky 
Otázka: Proč je prosím školní přijímací zkouška naplánována na stejný den, jako jednotná zkouška? 
Vždyť to bude pro děti velmi náročné. 

Odpověď: Povinnost naplánovat školní přijímací zkoušku ve stejný den jako jednotnou zkoušku 
máme na základě nařízení MŠMT. Pokusíme se zorganizovat celý den tak, aby měly děti dostatek 
pohodlí, čas na svačinu, případně i pohyb. Doporučení, jak děti vybavit a na co je připravit, 
napíšeme do pozvánky k přijímací zkoušce. 
 
 
Počet uchazečů a limit bodů pro přijetí 
Otázka: Kolik uchazečů se k vám hlásilo v minulých letech? Kolik očekáváte uchazečů letos? A 
jaký bodový zisk bude potřeba pro přijetí ke studiu? 
Odpověď: Počty uchazečů v předchozích letech byly tyto: 2020 – 436, 2019 – 377, 2018 – 375, 
2017 – 349. Domníváme se, že epidemiologická situace příliš zájem či nezájem žáků pátých tříd o 
víceletá gymnázia neovlivní, takže počet uchazečů nejspíš zase přesáhne 400. Pro přijetí je každý 
rok potřeba jiný celkový bodový zisk, protože každý rok jsou zkoušky jinak obtížné – jak zkoušky 
od Cermatu, tak zkoušky zadávané gymnáziem. Zároveň se měnil i poměr bodů za jednotlivé 
součásti přijímacího řízení. V loňském roce, bylo pro přijetí ihned po přijímačkách potřeba získat 
celkem 77,5 bodu, pro přijetí na odvolání pak stačilo 68 bodů, ale zkoušky byly hodně těžké. Letos 
budou potřebné bodové zisky asi podobné, možná trošku vyšší, ale situace od loňska je výrazně 
odlišná, takže to je jen velmi nepřesný odhad. 
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